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  Protokoll  
styrelsemöte 
2023-09-25 

 

Nr 6/2023 
5 bilagor 

 

Närvarande: 
Kenneth Brynolfsson, ordförande    

Siv Rosenqvist, Britt Söderlund, Annikka Genberg, Gunnevi Norgren,  
Inga-Lill Runermark (deltog via Zoom), Lars Östman, Christer Sjörin,  

Torsten Hemph 
 

Övriga närvarande: Anders Björendahl, Nils Rydén (§§ 1–5) 
 

§1 Mötets öppnande 
Ordföranden förklarade mötet öppnat.  

 
§2 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes efter tillägg av en övrig fråga. 
 

§3 Samrådsverksamheten 

Nils rapporterade från KPR-mötet den 12 september.  
- Nytt samråd: Egenregiverksamheten, första träffen den 26/9. 

- Sammanträde med Stöd och Omsorg den 12 oktober 
- Vi har fått löfte om sammanträde om Hemtjänstindex, men ännu har 

inget datum bestämts 
- Suicidprevention: bordlagt 

- Vinkbussen: ordföranden i KPR skall trycka på hos SL 
- Nästa KPR den 7/11. 3/10 genomgång inför KPR, 17/10 

ordförandeberedning och 1/11 förberedelsemöte inför KPR 
  

På månadsmötet i eftermiddag blir det information om ”Hjärnvägen”, 
och även föredrag den 4/10 i Messingen. Den 7/11 blir den mässa i 

Messingen, där SPF inbjuds att delta. 
 

 Anders har som SPF:s representant deltagit i sammanträde om 

Omsorgsnämndens verksamhetsplan för 2024.  
 

  
§4 Föregående styrelseprotokoll 

Protokoll nr 5/2023 2023-05-30 godkändes och lades till handlingarna. 
 

§5 Rapporter 

-Ekonomi 

Kassören rapporterade att även han har fått bluffmejl med begäran 

om utbetalning av pengar.  
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I övrigt, se bilaga.  

 

-Medlemmar 
Per den 24/9 har vi 1294 medlemmar. 

Infomöten för nya medlemmar kommer att hållas den 6/11 och 13/11 

(efter styrelsemötet har det senare datumet ändrats till den 22/11) 

I övrigt se bilaga.  

 

-Resekommittén 

20 personer på väntelista till Änglagård, går ej att dubblera, då Viking 

Line inte har fler biljetter till musikalen. 

Även väntelista till julbordskryssningen, kan ev. bli en dubblering. 

 

I övrigt, Se bilaga. 

 

-Programkommittén 

En förberedd dubblering till Wendela Hebbes hus behövdes inte 

genomföras. 

Annons är på gång för Kulpåscen. 

I övrigt, se bilaga. 

 

-Friskvårdskommittén 

40 personer deltog i vandringsresan till Bruksvallarna i september. 
Önskemål finns om att upprepa resan nästa år. 

 
Dåligt intresse för boule i Bollstanäs och vid Seniorernas Hus. 

 

Beslut: Årsmötet 2024 skall hållas i Scenrummet i Messingen, 

förslagsvis den 19/2 

I övrigt, se bilaga. 

 

-Hemsidan 

Anders påpekade att man kan publicera aktiviteter även i appen 
Mötesglädje.  

 

§6 Övriga frågor 

 

1. Slutföra befattningsbeskrivningarna 

Siv behöver komplettera sin beskrivning. 

Beslut: Torsten ansvarar i sin roll som sekreterare för arkivering på 

kansliet. 

Beslut: Befattningsbeskrivningarna läggs till handlingarna 
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2. SPF-appen 

Beslut: SPF-appen införskaffas för föreningen. I första hand för 

utvärdering under ett år. Kostnad 3,75 kr per medlem. 

 

3.  Medlemsavgiften för 2024 
 

Medlemsavgiften för 2024 ingår om man anmäler sig som ny 

medlem under sista kvartalet. Vi får själva ändra ansökningsdatum 
till 1/10 för de som ansöker under september. 

 
Beslut: Ändring endast för de som anmält sig högst 1 vecka innan.  

   

4. Föreningens 50-årsfirande 

 
- Siv anmälde att tre personer har tackat Ja till att ingå i 

festkommittén. 
- Scandic Hotell/Ballroom kommer att komma med offert 

- Styrelsen uppdrar åt kommittén att lämna förslag på hur firandet 
skall ske. 

- Beslut: Efter omröstning, 50-årsfirandet skall hållas under våren 
2026.   

  

5. Att vara funktionär hur många gånger för att anses vara Eldsjäl? 
 

För närvarande räcker det med 2 gånger för marathon-
volontärerna, men 3 gånger för övriga funktionärer. 

 
Beslut: Ingen ändring   

 

6. Ordförandekonferens 20–21 september 

 
Kenneth och Siv rapporterade att dag 1 hade generalsekreteraren 

under temat ”Leda i förändring” talat om förändringar i 
medlemskåren. Vi behöver prata om hur yngre seniorer skall lockas 

att bli medlemmar, och att bli förtroendevalda. X, Instagram och 
TikTok är det som gäller nu bland de yngre seniorerna.  

 

Under dag 2 informerades bland annat om att SPF Värmdö 
använder Linkedin för att rekrytera nya medlemmar. 

 
Beslut: Vi skickar mejl till medlemmarna och frågar varför de är 

med i SPF. Kenneth och Christer ansvariga. 
 

 

 

7. Nordvästmötet den 22 september 
 

Torsten och Siv rapporterade att distriktets digitaliseringsansvariga, 
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Berit Rhodin särskilt inbjudits till mötet.  
 

Hon sade bland annat att ett kommande krav från förbundet är att 
det skall finnas ett digitaliseringsmål i verksamhetsplanerna och 

informerade om och bjöd in till ”Digitalidag” den 13 oktober. 
 

Nästa möte i Nordvästgruppen, den 10/11 skall behandla ”Förening 

i förändring” 

 

8. Revyn 
 

Beslut: Medverkande i revyn får presentkort och volontärer som 
hjälper till får fribiljetter 

 

9. Vilundarådet 

 
Annikka rapporterade att vi kan få 1 plats i HLR-utbildning, som 

erbjuds av kommunen. 

 

 

§7 Nästa styrelsemöte 

 Nästa styrelsemöte hålls måndagen 2023-10-30 kl. 09.00 i vårt  

 mötesrum på Seniorernas Hus. 

 

§8 Utvärdering av mötet 

Ett bra möte med att antal beslut. 

 
§9 Ordföranden avslutade mötet. 

 Mötet avslutades kl. 11.00. 

 
 

 
Vid protokollet:   Ordförande: 
 

 
 
 

Torsten Hemph   Kenneth Brynolfsson 


